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 Protokół nr 174/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 sierpnia 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty:  
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu 
pt.:  „Prace konserwatorskie i remontowe Cmentarza założonego w połowie XIX wieku 
przy parafii p.w. Świętego Tomasza Apostoła w Nowym Mieście Lubawskim na 700-lecie 
lokacji miasta i kościoła.”  
 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku w sprawie 
wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 
bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup samochodu osobowego, zwanego 
mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie - II.  

 
3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: 
„Zakup samochodu osobowego, zwanego mikrobusem do przewozu osób 
niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Pacółtowie - II. 

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi o dysponowanie nieruchomością stanowiącą działki o 
numerach ewidencyjnych 186/1 i 189/5 w miejscowości Kurzętnik, obręb geodezyjny 
Kurzętnik, gm. Kurzętnik, będącą własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane 
związane z realizacją inwestycji „Przebudowa drogi wojewódzkiej w Kurzętniku, polegająca na 
budowie skrzyżowania z drogą gminną (dz. nr 200 obr. Kurzętnik)”. Dodała, że chodzi tutaj o 
pas drogowy drogi powiatowej stanowiącej byłą drogę krajową nr 15. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji przystąpienia do projektu pt. "Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N na 
odcinku Kacze Bagno - Krzemieniewo". 
 
Pan Starosta poinformował, że wnioskowana kwota dofinansowania wynosi szacunkowo          
2 000 000 zł. 
Pani Robaczewska dodała, że będzie wykonane do 1 km drogi. 
Pani Łątkowska stwierdziła, że planowane jest jeszcze wykonanie kolejnego odcinka powyższej 
drogi. W związku z powyższym zasugerowała, żeby dodać do nazwy inwestycji, że jest to:   
„etap I”. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że inwestycje drogowe, które mają długość do 1 km nie 
wymagają postępowania środowiskowego. Natomiast jeżeli zostanie dodane do nazwy zdania, 
że jest to etap I inwestycji to będzie już wymagane wykonanie postępowania środowiskowego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji przystąpienia do projektu pt. "Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N na 
odcinku Mroczno - gr. powiatu”. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że będzie wykonany odcinek o długości 5,7 km, 
wnioskowana kwota dofinansowania wynosi szacunkowo 15 000 000 zł. Dodała, że okres 
realizacji zadania planuje się na lata 2024 – 2025. 
Pani Łątkowska stwierdziła, że trzeba wykonać ten odcinek drogi, ponieważ jest on w bardzo 
złym stanie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbiorów technicznych zadania 
"Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowości 
Pustki z dojazdem – w zakresie obejmującym dojazd w km od 0+000 do 1+976”.  

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska  
3. Członek komisji – Joanna Robaczewska 
4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz  
5. Członek komisji – Beata Widźgowska  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o wyborze 
najkorzystniejszej oferty w postępowaniu na pełnienie funkcji inspektora 
nadzoru inwestorskiego nad robotami budowlanymi związanymi z realizacją zadania: 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Jamielnik”. 
 
Pan Starosta stwierdził, że ceny ofert za pełnienie nadzoru inwestorskiego nad powyższym 
zadaniem były bardzo do siebie zbliżone. Wybrano ofertę firmy BUDOWNICTWO.TOP Sp. z o.o. 
z Torunia, za kwotę 61 972,96 zł brutto. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 4. 
 
Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą wniosku pani Robaczewskiej na zakup piaskarki, który 
był omawiany na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu. Pan Starosta poinformował, że są 
wstępne informacje dotyczące dofinansowania samorządów z budżetu państwa, powiat 
miałby otrzymać około 3 500 000 zł. 
Pani Robaczewska poinformowała, że w chwili obecnej sól drogowa jest tańsza, wiec będą 
niższe koszty zakupu tego surowca. 
Pan Skarbnik stwierdził, że jeżeli procedura na zakup piaskarki musi być uruchomiona 
niezwłocznie to proponuje, żeby jednostka zakupiła sprzęt w ramach własnych środków, 
ponieważ w chwili obecnej nie ma oficjalnej informacji na temat dofinansowań dla 
samorządów. 
Zarząd wyraził zgodę na zakup piaskarki ze środków własnych jednostki. 
 
Ponadto pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego w ramach inwestycji "Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. Tymawa – 
Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz (etap 1). Dodał, że na realizację 
powyższej inwestycji brakuje środków w wysokości 2 000 000 zł, to jest ze strony powiatu 
brakuje środków w wysokości 1 000 000 zł. Stwierdził, że takich środków powiat nie posiada. 
Dodał, że jego zdaniem przetarg powinien być ogłoszony jeszcze raz. 
Pani Łątkowska zapytała jaka jest wartość inwestycji po przetargu. Stwierdziła, że należałoby 
zapytać Wójta czy nie byliby w stanie dołożyć 2 000 000 zł do tej inwestycji. 
Pan Starosta poinformował, że nie podejmie ryzyka zaciągania dużych zobowiązań jeżeli chodzi 
o przyszłoroczny budżet. Dodał, że nie ma w tej chwili Wójta Gminy Biskupiec, będzie z nim 
rozmawiał na ten temat. 
Pan Skarbnik stwierdził, że do końca roku koszty związane z podwyżkami w oświacie obciążą 
budżet powiatu o kwotę około 1 000 000 zł. Ponadto dodał, że są już zaplanowane inwestycje 
na przyszły rok, gdzie powiat będzie angażował własne środki w wysokości około 2 000 000 zł. 
Nadmienił, że należy również pamiętać o niedoborach finansowych szpitala. Stwierdził, że 
kwota która jest planowana dla powiatu z budżetu państwa nie jest dla nas satysfakcjonująca. 
Pani Robaczewska stwierdziła, że słusznym kierunkiem byłoby unieważnienie powyższego 
postępowania i ogłoszenie nowego przetargu. 
Pan Starosta stwierdził, że należy poczekać na stanowisko Wójta Gminy Biskupiec w tej 
sprawie. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Termomodernizacja budynku administracyjno-
biurowego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim”. 
/na posiedzenie weszła pani J. Domżalska - inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych / 
 
Pan Starosta poinformował, że wnioskowana kwota dofinansowania szacunkowo wynosi 
3 420 000 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał, czy w projekcie uwzględnione jest również wykonanie modernizacji 
terenów przyległych do budynku, np. parkingu. 
Pani Domżalska odpowiedziała, że tak, modernizacja terenu wokół budynku również jest 
uwzględniona w projekcie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.: „Renowacja wejścia do kościoła pw. Św. Antoniego 
Padewskiego w Tereszewie.” 
 
Pan Starosta poinformował, że wnioskowana kwota dofinansowania szacunkowo wynosi       
230 300 zł. 
Pani Domżalska poinformowała, że w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 
możemy złożyć dziesięć projektów. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Antoniego z Padwy w Tereszewie stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Buliński zapytał dlaczego parafia nie składała wniosku do gminy. 
Pan Starosta odpowiedział, że najprawdopodobniej parafie złożyły wnioski również do gmin. 
Pani Grzywacz zapytała jaki jest koszt powiatu jeżeli chodzi o realizację powyższych projektów. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że wkład własny powiatu wynosi 2 % wartości dofinasowania. 
Ponadto dodał, że kwesta dotycząca ochrony zabytków jest to zadanie własne powiatu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania. 
Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Prace konserwatorskie i 
remontowe Cmentarza założonego w połowie XIX wieku przy parafii p.w. Świętego Tomasza 
Apostoła w Nowym Mieście Lubawskim na 700-lecie lokacji miasta i kościoła.”  
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Pani Domżalska poinformowała, że w projekcie uchwały zmienił się tytuł projektu zarówno w 
tytule uchwały jak również w paragrafie 1, który otrzymał brzmienie: „Prace konserwatorskie i 
remontowe Cmentarza z XIX wieku przy parafii p.w. Św. Tomasza Apostoła w Nowym 
Mieście Lubawskim na 700-lecie lokacji miasta i kościoła”. Wyjaśniła, że zmiana tytułu wynika 
z ilości znaków jakie można wpisać we wniosku, pierwotny tytuł był za długi. 
Pan Starosta poinformował, że wnioskowana kwota dofinansowania szacunkowo wynosi 
2 258 967,82 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Tomasza Apostoła w Nowym Mieście Lubawskim 
stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                   
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup samochodu osobowego, 
zwanego mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie. 
/ma posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych / 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna oferta.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja dotycząca przetargu stanowi załącznik nr 7. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: 
„Zakup samochodu osobowego, zwanego mikrobusem do przewozu osób 
niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Pacółtowie - II.  
 
Pani Widźgowska poinformowała, że zmieniony został termin realizacji zamówienia na      
27.12.2023 r. Ponadto zmieniono również kwestię dotyczącą możliwości zakupu samochodu z 
automatyczną skrzynią biegów, pierwotnie był planowany zakup samochodu z manualną 
skrzynią biegów. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek o wszczęcie postępowania w sprawie udzielenia zamówienia publicznego stanowi 
załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w 
trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup samochodu osobowego, 
zwanego mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie - II. 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Beata Widźgowska  
3. Członek komisji – Anna Kremska 
4. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 
5. Członek komisji – Krzysztof Piechocki 
6. Członek komisji – Kornelia Jaroszewska-Sobczak 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz rachunkiem 
zysków i strat Szpitala Powiatowego (stan na dzień 30.06.2023 r.) wraz z analizą finansową 
szpitala.  
 
Pan Skarbnik omówił analizę finansową szpitala. Poinformował, że kapitał własny szpitala na 
koniec czerwca bardzo znacząco spadł, wynosi on na koniec czerwca 18 705, 76 zł. 
Bilans oraz rachunek zysków i strat Szpitala Powiatowego wraz z analizą finansową szpitala 
stanowi załącznik nr 9. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie 
przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik nr 10. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynem Związku 
Powiatów Polskich.  
 
Biuletyn Związku Powiatów Polskich stanowi załącznik nr 11. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


